
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-132701 

Zaaknummer Z-18-046218 

Naam raadslid S. Zeilemaker 

Fractie PWF 

Onderwerp Gemeentelijk Grondstoffenplan 

Datum waarop de vraag is gesteld 21 februari 2019 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding: 

In december hebben we de startnotitie GemeentelijkGrondstoffenplan vastgesteld. 

In deze startnotitie van Bureau Buiten staat o.a. een plan van aanpak met tijdsplanning: 

4. Plan van aanpak en inrichting proces  

Stappen  

Dit is de globale tijdsplanning:   

1.  Vaststellen startnotitie GGP: december 2018  

2.  Burgerparticipatie d.m.v. enquête representatief deel inwoners: januari 2019  

3.  Themabijeenkomst met raad: interactief, zien wat er gebeurt als je aan de knoppen  

“milieu, service en kosten” draait: februari 2019  

4.  Uitwerken scenario’s en keuzenotitie;  

5.  Inwoners via inloopavond(en) betrekken  

6.  Punten 3 en 4 gebruiken voor opstellen keuzenotitie: maart –mei 2019  

7.  Raad stelt keuzenotitie vast: juni 2019  

8.  Vaststellen GGP: juli-sept 2019  

   

De planning gaat uit burgerparticipatie over de ambities. Willen de inwoners lagere kosten of dat 

het afval vaker wordt opgehaald?   

 

1.  Heeft de burgerparticipatie die voor januari was gepland al plaatsgevonden? 

Zo nee, waarom niet? Zo ja, kunt u de resultaten al met de raad delen? 

antwoord   

2. Voor februari was er een themaraad met de raad gepland. Waarom is dit niet gebeurd? 

Wanneer is/wordt deze nu ingepland? 

antwoord  



 

 

3. Wanneer zijn de andere activiteiten, zoals inloopavonden voor inwoners nu ingepland? 

antwoord  

4. Wanneer kan de raad nu de keuzenotitie, die voor juni was gepland nu tegemoet zien, 

c.q. vaststellen? 

antwoord  

5. Wanneer kan het Gemeentelijk Grondstoffenplan worden vastgesteld? 

antwoord  

6. Door wie wordt dit vastgesteld? Gemeente of CAW? 

antwoord  

7. Wanneer worden de keuzevarianten mbt al dan niet voortzetten van het CAW aan de 

raad voorgelegd? 

antwoord  

   

 


